

11 <sup>th</sup> October 2021	11 أكتوبر 2021
<b>Notice to Creditors</b>	<b>إعلان الدائنين</b>
<b>Subject:</b> Notice of merger between Emaar Properties PJSC (" <b>Merging Company</b> ") and Emaar Malls PJSC (" <b>Merged Company</b> ")	<b>الموضوع:</b> اعلان - الاندماج ما بين شركة إعمار العقارية (ش.م.ع.) (" <b>الشركة الدامجة</b> ") وشركة إعمار مولز (ش.م.ع.) (" <b>الشركة المندمجة</b> ")
On 10 <sup>th</sup> October 2021, the shareholders of the Merging Company and the Merged Company have passed the special shareholders' resolutions at their respective general assembly meetings to approve the proposed merger between the Merging Company and the Merged Company (the " <b>Merger</b> "), pursuant to the UAE Federal Law No. (2) of 2015 concerning the Commercial Companies as amended (the " <b>CCL</b> ").	بتاريخ 10 أكتوبر 2021، قام المساهمون في كل من الشركة الدامجة والشركة المندمجة باتخاذ القرارات الخاصة في اجتماعات الجمعية العمومية لكل من هذه الشركات بالموافقة على عملية الاندماج المزمع اتمامها ما بين الشركة الدامجة والشركة المندمجة (" <b>الاندماج</b> ") وفقاً للقانون الاتحادي رقم (2) لسنة 2015 بشأن الشركات التجارية وتعديلاته (" <b>قانون الشركات</b> ").
Following the merger, the Merged Company will be merged into the Merging Company. As a result of the Merger, the capital of the Merging Company will be increased in accordance with the agreed valuation of the companies and the Merging Company will substitute the Merged Company in all its rights and obligations.	بعد إتمام الاندماج سيتم دمج الشركة المندمجة في الشركة الدامجة. سيتم تبعاً لذلك زيادة رأسمال الشركة الدامجة وفقاً لنتائج تقييم أصول الشركات المتفق عليه بين الشركتين وستحل الشركة الدامجة محل الشركة المندمجة في جميع الحقوق والتزامات.
Pursuant to Article 288(4) of the CCL, we would like to notify you, as a creditor of the Merging Company and/or the Merged Company, of the right to object to the merger in writing within (30) thirty days from the date of this notice at the relevant company's head office set out below:	ووفقاً للمادة رقم (4) 288 من قانون الشركات، فإننا نخطرکم بموجب هذه الرسالة بصفتمک دائنين للشركة الدامجة و/أو الشركة المندمجة بحکمکم بالاعتراض على الاندماج لدى مقر الشركة المعنية الرئيسي خلال (30) ثلاثين يوماً من تاريخ هذا الإعلان وذلك على العنوان التالي:
<b>Emaar Properties PJSC:</b> Dubai Hills Business Park Building 1, Level 7 Dubai Hills Estate P.O. Box: 9440, Dubai, United Arab Emirates	<b>إعمار العقارية (ش.م.ع.)</b> دبي هيلز بزنس بارك المبنى رقم 1، الطابق 7 دبي هيلز استيت ص.ب.: 9440، دبي، الإمارات العربية المتحدة

<p><b>Emaar Malls PJSC:</b> Dubai Hills Business Park Building 1, Level 6 Dubai Hills Estate P.O. Box: 191741, Dubai, United Arab Emirates</p>	<p>إعمار مولز (ش.م.ع.) دبي هيلز بزنس بارك المبنى رقم 1، الطابق 6 دبي هيلز استيت ص.ب.: 191741، دبي، الإمارات العربية المتحدة</p>
<p>The creditors who object to the Merger process shall also submit a copy of their objection to the Securities and Commodities Authority, provided that the objecting creditor shall state the subject of the objection, the reasons thereof and to indicate specifically the damages suffered as a result of the Merger.</p>	<p>كما يجب على الدائنين المعترضين على عملية الإندماج تسليم الهيئة نسخة من الاعتراض على أن يبين المعترض موضوع اعتراضه والأسباب التي يستند إليها والأضرار التي يدعي أن الإندماج قد ألحقها به على وجه التحديد.</p>